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Z A P I S N I K 
 
9. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v ponedeljek, dne 28. 12. 
2015, s pričetkom ob 14. uri, v dvorani Osnovne šole Gornja Radgona. 

K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Sejo je vodil Stanislav ROJKO, župan Občine Gornja Radgona (v nadaljevanju zapisnika: 
župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse prisotne. 

Župan je ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo ob pričetku seje navzočih 19 od 
skupno 20 članic in članov občinskega sveta. Novi članici občinskega sveta, ge. Alenki Rojko, je 
bil potrjen mandat pri 5. točki dnevnega reda in se od takrat naprej šteje tudi njena prisotnost.  

Za zamudo se je predhodno opravičil Miran DOKL, član občinskega sveta (seji se je pridružil pri 
3. točki).  

V nadaljevanju seje je bilo tako navzočih vseh 21 članic in članov občinskega sveta, in sicer:  
mag. Norma BALE, Miran DOKL, Vitomir DUNDEK, Vera GRANFOL, Zvonko GREDAR, 
Ingeborg IVANEK, Ivan KAJDIČ, Branko KLUN, Branko KOCBEK, dr. Peter KRALJ, Urška 
MAUKO TUŠ, Konrad NIDERL, Miroslav NJIVAR, Franek RADOLIČ, Alenka ROJKO, David 
ROŠKAR, Karolina STAROVASNIK, Tamara ŠMELC, Dušan ZAGORC, Robert ŽINKOVIČ, 
Peter ŽNIDARIČ.  

Ostali navzoči na seji: 
Ø direktorica Občinske uprave – dr. Tatjana FULDER; 
Ø uslužbenci občinske uprave: Boštjan FLEGAR, Vladimir MAUKO, Dominika FRAS,  Daniel 

VEBERIČ, Valerija FRANGEŽ, Simona PELCL; 
Ø Aleksander Saša OSTAN, predstavnik družbe Atelje Ostan Pavlin, urbanizem, arhitektura 

d.o.o.; 
Ø dr. Suzana BRAČIČ – predsednica Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona in Marija 

FLEGAR – podpredsednica Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona; 
Ø Ivan ZEMLJIČ – predsednik Krajevne skupnosti Črešnjevci-Zbigovci; 
Ø novinarji oz. predstavniki sredstev javnega obveščanja. 

Seja je bila posneta z digitalnim zapisom na podatkovni medij, ki se hrani. 

Članice in člani občinskega sveta so predlog dnevnega reda in gradivo prejeli s sklicem seje. 

Vsem članicam in članom občinskega sveta ter ostalim prisotnim je bilo pred sejo na mize 
razdeljeno naslednje dodatno gradivo: 
Ø mnenja in predlogi Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe; 
Ø mnenja in predlogi Odbora za družbene dejavnosti; 
Ø mnenja in predlogi Odbora za kmetijstvo in turizem; 
Ø mnenja in predlogi Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo; 
Ø mnenja in predlogi Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve. 
 
Izključno članicam in članom občinskega sveta je bil pred sejo razdeljen tudi zapisnik 3. izredne 
seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila dne 26. 10. 2015. 
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K tč. 2:    Obravnava in sprejem zapisnika 3. izredne seje občinskega sveta in zapisnika 8. 
redne seje občinskega sveta  

Župan je dal v obravnavo zapisnik 3. izredne seje občinskega sveta, ki je bila 26. 10. 2015 in 
zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila dne 12. 11. 2015. 
Dodal je pojasnilo glede obravnave zapisnika 3. izredne seje, ki je bila nejavna in določila 
poslovnika (52. člen) v tej zvezi. Članice in člani občinskega sveta so bili, v skladu s 
poslovnikom, seznanjeni že pred pričetkom seje z zapisnikom 3. izredne seje, ki je bil delno 
voden na nejavnem delu seje. Župan je predlagal, da občinski svet zapisnik potrdi in s sklepom 
določi, da se javno objavi le izvleček zapisnika in sprejeti sklepi. 

Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa za 
sprejem obeh zapisnikov. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 
glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 navzočih, od tega 19 ZA) 
sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 87: 

1. Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Zapisnik 3. izredne seje Občinskega 
sveta Občine Gornja Radgona, z dne 26. 10. 2015 v predloženi vsebini. Ker je del 
zapisnika bil voden na nejavnem delu seje občinskega sveta, se javno objavi le izvleček 
zapisnika in sprejeti sklepi. 

2. Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, z dne 12. 11. 2015 v predloženi vsebini. 

 

K tč. 3:    Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan je dal v obravnavo predlagani dnevni red, posredovan s sklicem 9. redne seje. Povedal je, 
da je bilo s sklicem seje gradivo priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega reda, dostopno 
pa je tudi na uradni spletni strani Občine Gornja Radgona. Naštel je dodatno gradivo, katero je 
bilo dano članicam in članom občinskega sveta na mize še pred pričetkom seje.  

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Robert ŽINKOVIČ, predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je kot 
predlagatelj predlagal umik točke 5.f iz predloga dnevnega reda in navedel razlog.  

Župan je predlog za umik točke 5.f s strani predlagatelja sklepa sprejel in povedal, da je ta točka 
na predlog predlagatelja umaknjena iz predloga dnevnega reda. V nadaljevanju je prebral čistopis 
celotnega predloga dnevnega reda in povabil navzoče k razpravi o predlogu dnevnega reda. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in dal na glasovanje celoten predlog 
dnevnega reda. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 navzočih, od tega 19 ZA) 
sprejeli naslednji 

DNEVNI RED: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 3. izredne seje občinskega sveta in zapisnika 8. redne seje 

občinskega sveta 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
5. Mandatne in kadrovske zadeve  

a) Sklep o potrditvi mandata nadomestni članici občinskega sveta 
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b) Sklep o imenovanju nadomestnega člana Nadzornega sveta javnega podjetja Komunala 
Radgona d.o.o. 

c) Sklep o ugotovitvi prenehanja članstva članu ter imenovanju nadomestnega člana v 
Odboru za kmetijstvo in turizem 

d) Sklep o ugotovitvi prenehanja članstva članu ter imenovanju nadomestnega člana v 
Odboru za mednarodno sodelovanje 

e) Sklep o ugotovitvi prenehanja članstva dvema članoma ter imenovanju nadomestnih 
članov v Odboru za gospodarstvo, obrt in podjetništvo 

6. Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2016 (prva obravnava) 
7. Predstavitev in potrditev Idejnega projekta »Večnamenske športne dvorane ob Osnovni šoli 

Gornja Radgona« ter potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta »Izgradnja 
Večnamenske športne dvorane ob Osnovni šoli Gornja Radgona« 

8. Poročilo o izvedbi nadzora Finančnega načrta in zaključnega računa Krajevne skupnosti 
Spodnja Ščavnica za leto 2014 

9. Poročilo o izvedbi nadzora zakonitosti organiziranosti, poslovanja ter finančnega poslovanja 
posrednega proračunskega porabnika družbe Komunala Radgona, javno podjetje, d.o.o. 
Gornja Radgona za leto 2014  

10. Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena, za nepremičnine parc. št. 
575/2 k.o. Lomanoše, 583/7 k.o. Zbigovci in 1312/6 k.o. Negova  

11. Sklep o vrednosti točke za odmero nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2016  
12. Sklep odpisu višine odpusta dolgov s strani vrtca in osnovnih šol  
13. Sklep o nasprotovanju 54., 55. in 56. členu Zakona o izvrševanju proračuna Republike 

Slovenije za leti 2016 in 2017  
14. Program dela Občinske uprave vezan na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v 

letu 2016  
15. Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta 
16. Informacija o opravljenih aktivnostih župana med dvema sejama 
 

K tč. 4:    Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 

Miroslav NJIVAR, član občinskega sveta, je postavil naslednje VPRAŠANJE: 
»Sprašujem zakaj je izpadla iz predloga odloka o proračunu občine Gornja Radgona za leto 2016 
cesta za Police. Prva faza ceste je bila zgrajena že v letu 2014. Urejena s pločniki, cestno 
razsvetljavo, kanalizacijo in svetlobnimi prometnimi znaki. Takratni župan, g. Anton Kampuš 
nam je dal zagotovilo, da bo cesta končana v letu 2016. V letu 2015 se je izgradnja ceste 
nadaljevala. Zgradilo pa se je le slabih 300 m cestišča. Izgradnja te ceste je bila v načrtu 
razvojnih programov že v letu 2012. Ni mi pa jasno zakaj se daje prioriteta vsem ostalim 
projektom, pa čeprav je ta cesta velikega pomena, ne le za lokalno skupnost, temveč tudi za 
razvoj celotne občine. Cesta je postala zelo nevarna za kolesarje in motoriste. Po tej cesti vozi kar 
nekajkrat na dan šolski avtobus. V slučaju prometne nesreče na relaciji Spodnja Ščavnica – 
Gornja Radgona pa je to edina primerna obvozna cesta.  
Sprašujem tudi predstavnike Krajevne skupnosti Črešnjevci – Zbigovci, kakšno stališče so 
zavzeli glede izpada navedene ceste iz proračuna.  
Problem te ceste sem kot član občinskega sveta že velikokrat izpostavil v prejšnjem in sedanjem 
občinskem svetu. Vse več je krajanov, ki grozijo z zaprtjem te ceste, če se bo dovolilo nadaljnje 
propadanje te ceste. Ta cesta je bila zgrajena z lastnim samoprispevkom.«  
 

Vprašanje je g. Njivar podal tudi pisno.  
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Franek RADOLIČ, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO: 
»Gledal sem drsališče na glavnem trgu v Bad Radkersburgu in tudi v Murski Soboti ter v 
Ljutomeru. Dajem pobudo, da se pri pripravi proračuna upošteva pobuda, da se tudi v Gornji 
Radgoni pripravi drsališče (zdaj za letos je že prepozno), v naslednjem letu - v decembrsko-
januarskem času pa bi si tudi Radgona lahko napravila drsališče. Bistvo vsega tega je to, da se da 
prostor v najem, podjetje, ki se s tem ukvarja ga postavi in trži. Mislim, da bi si tudi otroci in vsi 
vaščani občine zaslužili, da imajo nekje v bližini drsališče – ali je to v parku ali nekje pred 
mladinskim centrom. Prosim, da se ta pobuda vzame zelo resno. Zakaj bi hodili občani v Bad 
Radkersburg, če bi si lahko prihranili pot in drsali doma, kjer je lepše.«  

Dr. Peter KRALJ, član občinskega sveta, je podal naslednji dve POBUDI: 
1. »Občinskemu svetu dajemo pobudo, da se posnetki sej občinskega sveta namestijo tudi na 

občinski portal, in sicer vse seje tega sestava.  
Sedanji način, da se seje predvajajo na lokalnih TV postajah je sicer zanimiv za določeno 
število, predvsem starejših občanov, vendar gledanost ni zagotovljena vsem gospodinjstvom. 
Predlagamo, da ta način informiranja prebivalcev še naprej ostane. Z namestitvijo na spletno 
stran občine, pa se informiranost občanov bistveno poveča, saj si potek sej lahko ogledajo 
kadar želijo in ko imajo čas.  
Pobuda ne zahteva dodatnih finančnih sredstev, saj portal obstaja.«  

2. »Občinskemu svetu dajemo pobudo, da se zmanjša obremenitev občanov, ki se morajo 
priključiti na novo zgrajen kanalizacijski in vodovodni sistem, in tistim, ki so že plačali 
komunalni prispevek, tako, da se plača le fizična izvedba priklopa.  
Občani, ki so legalno gradili svoje hiše, plačali komunalne prispevke, nato pa za svoj denar 
investirali v izgradnjo lastne greznice, bi sedaj že drugič morali plačevati prispevke, kar po 
našem mnenju ni pravično.« 

 

Obe pobudi je g. Kralj podal tudi pisno.  

Zvonko GREDAR, član občinskega sveta, se je zahvalil za namestitev AED aparata v Spodnjih 
Ivanjcih in za ureditev razsvetljave ob rondoju v Očeslavcih. Iznesel je nezadovoljstvo nad 
odgovorom glede hidranta pri Gasilskem domu Spodnjih Ivancih, saj misli, da bi se lahko na 
omrežje že zdaj ta hidrant priklopil, opozoril pa je tudi na nevarnost velike odprte jame in tudi, da 
je čas štirih mesecev za odprto veliko jamo, absolutno preveč, saj se okrog nje gibljejo tudi otroci 
in je nevarna.  
V nadaljevanju je podal naslednjo POBUDO: 
»Krajani KS Negova, KS Spodnja Ščavnica in KS Spodnji Ivanjcih  ne moremo biti zadovoljni z 
izvedbo širokopasovnega omrežja. 1,3 mio EUR smo dali za širokopasovni internet, pa dejansko 
tisti, ki tam živimo, od tega nimamo nič. Imamo slabo kvaliteto, zamik glasa in zamik slike, zato 
bi bilo dobro, da se začne razmišljati o nekem načinu kako nadalje reševati te lise.« 

Branko KLUN, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO: 
»Kot prebivalec Grajskega hriba in tudi v imenu turistov, ki redno obiskujejo naš grad bi rad 
nakazal eno veliko problematično točko – prostor med Šlebingerjevo hišo in bivšo prodajalno, na 
poti do gradu. Tu so velike težave, ko je v cerkvi maša. Avtomobilisti zaparkirajo tisti prostor 
tako, da takrat tudi pešec ne more mimo, kaj šele kakšna mama z vozičkom ali kdo s kolesom. 
Priporočam, da se postavijo fizične ovire, še pred glavno oviro, in to tako, da tam avtomobili ne 
bi mogli parkirati.«  

Dušan ZAGORC, član občinskega sveta, je kot gostitelj najprej izrekel dobrodošlico vsem 
prisotnim, v nadaljevanju pa je podal naslednjo POBUDO:  
»23. decembra letos smo praznovali Dan ustavnosti (24-letnica in 25-letnica plebiscita), 26. 
decembra smo tudi končno imeli proslavo v občini Gornja Radgona v avli naše šole, skupno s 
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koncertom, ki pa je bila žal slabo obiskana. Zato že danes dajem pobudo, da drugo leto ne 
pozabimo na 25-letnico desetdnevne vojne in ko je bilo v Gornji Radgoni izredno močno prisotno 
bojišče. Predlagam, da župan imenuje odbor, da se povežemo še z vsemi ostalimi tremi občinami, 
da imamo več prireditev. Že na sam Dan državnosti (pade na soboto 25.6.) predlagam, da 
podprete idejo ravnatelja šole, da imamo takratne in sedanje pedagoške delavke in delavci bivše 
Občine Gornja Radgona Spominski dan na Janeza Svetino. Prav tako predlagam, da imamo 3. 
julija, ko je Popov zadnji dan zapuščal mesto, veliko – na nivoju države  proslavo (25 let – 
Radgona si to zasluži). Predlagam tudi, da se 13. julija po 25-letih zberemo v okolici Kompasa, in 
obeležimo obisk takratnega predsednika države, g. Kučana in takratnega ministra za notranje 
zadeve, g. Bavčarja in s tem pokažemo, da smo v Gornji Radgoni še vedno državotvorni, 
domoljubni, složni in enotni.«   

Branko KOCBEK, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO: 
»Podal bi pobudo za vaščane Lomanoš. Tam stoji na enem zemljišču velik jumbo plakat, ki 
propagira oz. oglašuje Cero Puconci. Pod tem panojem je nepokošena trava in nevzdrževana 
okolica. Sam sem se obrnil z zadevo na Cero Puconci, kjer sem dobil odgovor, da je to občinsko 
zemljišče in da je občina dolžna skrbeti za vzdrževanje tega zemljišča. To leži neposredno ob 
magistralni cesti v središču vasi. Zato dajem pobudo, da se občina dogovori z izvajalcem 
(Komunala Radgona d.o.o.), da se zemljišče vnese v kataster in se poskrbi za čiščenje tudi tega 
zemljišča, ali pa se dogovori s kakšnim občanom za čiščenje.« 
 
V tem času (ob 14.24) se je seji pridružil Miran DOKL, član občinskega sveta. Prisotnost se je 
tako povečala na 20 prisotnih članic in članov občinskega sveta.  
 
Drugih vprašanj, pobud ali predlogov ni bilo, zato je župan zaključil to točko. 
 

K tč. 5:    Mandatne in kadrovske zadeve 

a) Sklep o potrditvi mandata nadomestni članici občinskega sveta 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Obrazložitev k tej točki je podal Robert ŽINKOVIČ, predsednik komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja.  

Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (20 navzočih, od tega 20 
ZA) sprejeli naslednji  

S K L E P, št. 88 

Potrdi se mandat članici Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, Alenki ROJKO, s 
stalnim prebivališčem ************************************.  
 
 
S potrditvijo mandata nadomestni članici občinskega sveta, se je prisotnost na seji povečala na 21 
članic in članov občinskega sveta.  
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b) Sklep o imenovanju nadomestnega člana Nadzornega sveta javnega podjetja Komunala 
Radgona d.o.o. 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Obrazložitev k tej točki je podal Robert ŽINKOVIČ, predsednik komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja.  

Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (21 navzočih, od tega 21 
ZA) sprejeli naslednji  

S K L E P, št. 89 

Občinski svet Občine Gornja  Radgona na izpraznjeno mesto člana Nadzornega sveta 
javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. za preostanek trajanja mandata nadzornega 
sveta v trenutni sestavi imenuje: 
Ø Maksimiljan VAJS, stanujoč ******************************. 

 
 
c) Sklep o ugotovitvi prenehanja članstva članu ter imenovanju nadomestnega člana v 

Odboru za kmetijstvo in turizem 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Obrazložitev k tej točki je podal Robert ŽINKOVIČ, predsednik komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja.  

Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (21 navzočih, od tega 21 
ZA) sprejeli naslednji  

S K L E P, št. 90: 

1. Ugotovi se, da je Borisu Mazovcu na podlagi podane pisne odstopne izjave, z dnem 
22. 10. 2015 prenehalo članstvo v Odboru za kmetijstvo in turizem pri Občinskem svetu 
Občine Gornja Radgona. 

2. Za nadomestnega člana Odbora za kmetijstvo in turizem se imenuje Franc GOLOB, 
stanujoč *************************************. 

 
 

d) Sklep o ugotovitvi prenehanja članstva članu ter imenovanju nadomestnega člana v 
Odboru za mednarodno sodelovanje 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Obrazložitev k tej točki je podal Robert ŽINKOVIČ, predsednik komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja.  

Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (21 navzočih, od tega 21 
ZA) sprejeli naslednji  
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S K L E P, št. 91: 

1. Ugotovi se, da je Antonu Kampušu na podlagi podane pisne odstopne izjave, z dnem 
10. 11. 2015 prenehalo članstvo v Odboru za mednarodno sodelovanje pri Občinskem 
svetu Občine Gornja Radgona. 

2. Za nadomestnega člana Odbora za mednarodno sodelovanje se imenuje Alenka 
ROJKO, članica občinskega sveta. 
 

 
e) Sklep o ugotovitvi prenehanja članstva dvema članoma ter imenovanju nadomestnih članov 

v Odboru za gospodarstvo, obrt in podjetništvo 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Obrazložitev k tej točki je podal Robert ŽINKOVIČ, predsednik komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja.  

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Razpravljal je dr. Peter KRALJ.  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. 
Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in 
člani občinskega sveta so nato z večino glasov (21 navzočih, od tega 19 ZA – 1 PROTI) sprejeli 
naslednji 

S K L E P  št. 92: 

1. Ugotovi se, da je Antonu Kampušu na podlagi podane pisne odstopne izjave, z dnem 
10. 11. 2015 prenehalo članstvo v Odboru za gospodarstvo, obrt in podjetništvo pri 
Občinskem svetu Občine Gornja Radgona. 

2. Ugotovi se, da je Branku Klunu na podlagi podane pisne odstopne izjave, z dnem 
23. 11. 2015 prenehalo članstvo v Odboru za gospodarstvo, obrt in podjetništvo pri 
Občinskem svetu Občine Gornja Radgona. 

3. Za nadomestna člana Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo se imenujeta: 
- Alenka ROJKO, članica občinskega sveta in 
- Robert ŽINKOVIČ, član občinskega sveta. 

 

K tč. 6:  Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2016 (prva obravnava) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Župan je podal kratek uvodni komentar k točki.  

Obrazložitev k tej točki je podala Dominika FRAS, računovodja v občinski upravi.  

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora 
in gospodarske javne službe, ki glasi: »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe je obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2016 – 
prva obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Mag. Norma BALE je kot predsednica odbora podala mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 
glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Gornja 
Radgona za leto 2016 – prva obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme z naslednjimi dopolnitvami: 
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− v proračun se umesti samostojna nova postavka »Obnova kontejnerjev za potrebe izvajanja 
dejavnosti teniškega kluba Gornja Radgona na TŠC Trate« v višini 8.000,00 EUR, postavka 
180563 – Upravljanje in vzdrževanje TŠC Trate pa se v tej višini 8.000,00 EUR zmanjša;  

− v proračun je potrebno uvesti postavko Prangerjada v Negovi, na kateri bodo predvidena 
sredstva za izvedbo te tri dnevne prireditve; 

− naj se pojasni ali proračun predvideva sredstva za obeležitev 10. obletnice uradnega 
partnerstva z mestom Bruchsal/Helmsheim v letu 2016; 

− dodatno se naj pojasni postavka 180594 – Mladinski center – investicijsko vzdrževalna dela, 
in sicer kaj predvidena dela obsegajo in za kakšen namen.« 

Konrad NIDERL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, obrt in 
podjetništvo, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval Odlok o 
proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2016 – prva obravnava in predlaga občinskemu svetu, 
da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, s predlogom, da se postavka 140291 
Sofinanciranje razvoja malega gospodarstva poveča za 20.000,00 eur.« 

Peter ŽNIDARIČ je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za kmetijstvo in turizem, ki 
glasi: »Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Gornja 
Radgona za leto 2016 – prva obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predloženi vsebini.« 

Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve, ki glasi: »Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je 
obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2016 – prva obravnava 
in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: Zvonko GREDAR, Miran DOKL, Urška MAUKO TUŠ, David ROŠKAR, dr. 
Peter KRALJ.  

Drugih prijav k razpravi ni bilo. Župan je podal dodatna pojasnila in zaključil razpravo. V 
nadaljevanju je prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal 
predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato) z večino glasov (21 
navzočih, od tega 19 ZA – 2 PROTI) sprejeli naslednji 

S K L E P  št. 93: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o proračunu Občine 
Gornja Radgona za leto 2016 – prva obravnava. Obravnava predloga odloka skupaj z 
vsemi obveznimi prilogami traja 15 dni. 
 
 
Zaradi odsotnosti obrazlagatelja 7. točke dnevnega reda, g. Aleksandra S. Ostana, je župan 
predlagal zamenjavo vrstnega reda obravnave točk sprejetega dnevnega reda, in sicer, da se 7. 
točka dnevnega reda pomakne nazaj – do prihoda obrazlagatelja. Predlog je dal na glasovanje. 
Članice in člani občinskega sveta so predlog soglasno potrdili (21 navzočih, od tega 21 ZA).  
 

K tč. 8:  Poročilo o izvedbi nadzora Finančnega načrta in zaključnega računa Krajevne 
skupnosti Spodnja Ščavnica za leto 2014 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  
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Obrazložitev k tej točki je podala Marija FLEGAR, podpredsednica nadzornega odbora.  

Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve, ki glasi: »Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je 
obravnaval in se seznanil s strani Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona posredovanim 
Poročilom o izvedbi nadzora Finančnega načrta in zaključnega računa Krajevne skupnosti 
Spodnja Ščavnica za leto 2014 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme na 
znanje.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (21 navzočih, od tega 21 
ZA) sprejeli naslednji  

S K L E P  št. 94: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona je obravnaval in se seznanil s strani Nadzornega 
odbora Občine Gornja Radgona posredovanim Poročilom o izvedbi nadzora Finančnega 
načrta in zaključnega računa Krajevne skupnosti Spodnja Ščavnica za leto 2014. 
 
 
ODMOR 
Ob 15.55 uri je župan odredil 20-minutni odmor. Seja se je nadaljevala ob 16.15 uri. Župan je 
ugotovil, da je prisotnost članic in članov občinskega sveta ostala nespremenjena, saj je bilo na 
seji  navzočih vseh 21 članic in članov občinskega sveta. 
 
Aleksander Saša OSTAN – obrazlagatelj 7. točke, se je seji priključil ob 15.50 uri.  
 

K tč. 7:  Predstavitev in potrditev Idejnega projekta »Večnamenske športne dvorane ob 
Osnovni šoli Gornja Radgona« ter potrditev Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta »Izgradnja Večnamenske športne dvorane ob Osnovni 
šoli Gornja Radgona« 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je s pomočjo multimedijske predstavitve podal Aleksander Saša OSTAN, 
predstavnik družbe Atelje Ostan Pavlin, urbanizem, arhitektura d.o.o., ki je predstavil predvsem 
idejni projekt. 

Mag. Norma BALE je kot predsednica odbora podala mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 
glasi:  
Ø »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval Idejni projekt večnamenske športne dvorane ob 

Osnovni šoli Gornja Radgona in Dokument identifikacije investicijskega projekta Izgradnja 
večnamenske športne dvorane ob Osnovni šoli Gornja Radgona ter predlaga občinskemu 
svetu, da oba dokumenta obravnava in sprejme. 

Ø Odbor za družbene dejavnosti izpostavlja dejstvo, da bo večnamenska športna dvorana 
namenjena v osnovi samo za potrebe izvedbe športnih prireditev, kar se naj med drugim pri 
predstavitvi navedenega projekta širši javnosti jasno in razumljivo predstavi. Odbor tudi 
predlaga, da bi bil idejni projekt javnosti primerno predstavljen. Hkrati odbor želi časovno 
determiniranost selitve Telovadnice Partizan in pričetek obnove Kulturnega doma.« 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora 
in gospodarske javne službe, ki glasi: »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
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javne službe je obravnaval Idejni projekt večnamenske športne dvorane ob Osnovni šoli Gornja 
Radgona in Dokument identifikacije investicijskega projekta Izgradnja večnamenske športne 
dvorane ob Osnovni šoli Gornja Radgona ter predlaga občinskemu svetu, da oba dokumenta 
obravnava in sprejme v predloženi vsebini.«  

Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve, ki glasi: »Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je 
obravnaval Idejni projekt večnamenske športne dvorane ob Osnovni šoli Gornja Radgona in 
Dokument identifikacije investicijskega projekta Izgradnja večnamenske športne dvorane ob 
Osnovni šoli Gornja Radgona ter predlaga občinskemu svetu, da oba dokumenta obravnava in 
sprejme v predloženi vsebini.«   

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: Branko KLUN, Dušan ZAGORC, Zvonko GREDAR, Miroslav NJIVAR, dr. 
Peter KRALJ. 

Pojasnila na izpostavljeno v razpravi sta podala Aleksander Saša OSTAN in župan, dopolnilno 
obrazložitev k tej točki pa je podal Vladimir MAUKO, vodja oddelka v občinski upravi, ki je 
podrobneje predstavil predvsem dokument identifikacije investicijskega projekta. 

V nadaljevanju so razpravljali: mag. Norma BALE, Miran DOKL, Dušan ZAGORC (replika), 
Miran DOKL (replika), Franek RADOLIČ.  

Dopolnilna pojasnila je podala dr. Tatjana FULDER, direktorica občinske uprave.  

Razpravljali so še: Miran DOKL (replika), Miroslav NJIVAR (replika), dr. Peter KRALJ 
(replika), Urška MAUKO TUŠ. 

Drugih prijav k razpravi ni bilo. Župan je podal še svoje mnenje in zaključil razpravo. V 
nadaljevanju je prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal 
predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (21 navzočih, od 
tega 21 ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 95: 

1. Občinski svet Občine Gornja Radgona na podlagi predstavitve idejnega projekta potrdi 
in sprejme Idejni projekt večnamenske športne dvorane ob Osnovni šoli Gornja 
Radgona. 

2. Občinski svet Občine Gornja Radgona na podlagi predstavitve investicijskega 
dokumenta potrdi in sprejme Dokument identifikacije investicijskega projekta 
Izgradnja večnamenske športne dvorane ob Osnovni šoli Gornja Radgona. 

 

K tč. 9:   Poročilo o izvedbi nadzora zakonitosti organiziranosti, poslovanja ter 
finančnega poslovanja posrednega proračunskega porabnika družbe 
Komunala Radgona, javno podjetje, d.o.o. Gornja Radgona za leto 2014 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala dr. Suzana BRAČIČ, predsednica nadzornega odbora. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora 
in gospodarske javne službe, ki glasi: »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe je obravnaval in se seznanil s strani Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona 
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posredovanim Poročilom o izvedbi nadzora zakonitosti, organiziranosti, poslovanja ter 
finančnega poslovanja posrednega proračunskega porabnika družbe Komunala Radgona, javno 
podjetje, d.o.o. Gornja Radgona za leto 2014 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme na znanje.«  

Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve, ki glasi: »Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je 
obravnaval in se seznanil s strani Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona posredovanim 
Poročilom o izvedbi nadzora zakonitosti, organiziranosti, poslovanja ter finančnega poslovanja 
posrednega proračunskega porabnika družbe Komunala Radgona, javno podjetje, d.o.o. Gornja 
Radgona za leto 2014 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: dr. Peter KRALJ, Zvonko GREDAR, Milan DOKL, dr. Peter KRALJ (replika).  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, župan je dodal svoj kratek komentar in zaključil razpravo. V 
nadaljevanju je prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal 
predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (20 navzočih, od 
tega 20 ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 96: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona je obravnaval in se seznanil s strani Nadzornega 
odbora Občine Gornja Radgona posredovanim Poročilom o izvedbi nadzora zakonitosti 
organiziranosti, poslovanja ter finančnega poslovanja posrednega proračunskega 
porabnika družbe Komunala Radgona, javno podjetje, d.o.o. Gornja Radgona za leto 2014. 
 

K tč. 10:  Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena, za 
nepremičnine parc. št. 575/2 k.o. Lomanoše, 583/7 k.o. Zbigovci in 1312/6 k.o. 
Negova 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Vladimir MAUKO, vodja oddelka v občinski upravi.  
Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora 
in gospodarske javne službe, ki glasi: »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe je obravnaval predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega 
pomena, s katerim se ukine status grajenega javnega dobra lokalnega pomena za nepremičnine 
parc. št. 575/2 k.o. Lomanoše, parc. št. 583/7 k.o. Zbigovci in parc. št. 1312/6 k.o. Negova, ki v 
naravi niso več cesta in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi 
vsebini.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 navzočih, od tega 19 
ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 97: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena, s katerim se ukine status grajenega javnega dobra 
lokalnega pomena za nepremičnine parc. št. 575/2 k.o. Lomanoše, parc. št. 583/7 k.o. 
Zbigovci in parc. št. 1312/6 k.o. Negova, ki v naravi niso več cesta. 
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K tč. 11:   Sklep o vrednosti točke za odmero nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča 
za leto 2016 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Daniel VEBERIČ, višji svetovalec v občinski upravi. 
Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora 
in gospodarske javne službe, ki glasi: »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe je obravnaval predlog Sklepa o vrednosti točke za odmero nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča za leto 2016 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predloženi vsebini.« 

Konrad NIDERL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, obrt in 
podjetništvo, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval predlog Sklepa 
o vrednosti točke za odmero nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2016 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve, ki glasi: »Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je 
obravnaval predlog Sklepa o vrednosti točke za odmero nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča za leto 2016 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi 
vsebini.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (20 navzočih, od tega 20 
ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 98: 

1. Vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Gornja 
Radgona za leto 2016 znaša 0,001924 EUR. 

2. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu Občine Gornja 
Radgona, uporablja pa se od 1. januarja 2016 dalje. 

 

K tč. 12:   Sklep o odpisu višine odpusta dolgov s strani vrtca in osnovnih šol 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Dominika FRAS, računovodkinja v občinski upravi.  
Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve, ki glasi: »Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je 
obravnaval predlog Sklepa o odpisu višine odpusta dolgov s strani vrtca in osnovne šole in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (20 navzočih, od tega 20 
ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 99: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona odpiše višino odpusta dolgov s strani vrtca in 
osnovne šole. Posamezni javni zavod lahko odpusti dolgove po Zakonu o pogojih za izvedbo 
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ukrepa odpusta dolgov (Uradni list RS, št. 57/15 – v nadaljevanju zakon) dolžnikom, ki 
izpolnjujejo pogoje za odpust dolga v skladu z zakonom, največ do skupne višine, kot sledi:  
- Vrtec Manka Golarja Gornja Radgona do skupne višine 3.409,09 €, 
- Osnovna šola Gornja Radgona do skupne višine 667,99 €. 
 

K tč. 13:   Sklep o nasprotovanju 54., 55. in 56. členu Zakona o izvrševanju proračuna 
Republike Slovenije za leti 2016 in 2017 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala dr. Tatjana FULDER, direktorica občinske uprave. 

Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve, ki glasi: »Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je 
obravnaval predlog Sklepa o nasprotovanju 54., 55. in 56. členu Zakona o izvrševanju proračuna 
Republike Slovenije za leti 2016 in 2017 in predlaga  občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predloženi vsebini.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 navzočih, od tega 19 
ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 100: 

1. Občinski svet Občine Gornja Radgona odločno nasprotuje 54. členu, 55. členu in 56. 
členu Zakona o izvrševanju proračuna Republike Slovenije za leti 2016 in 2017, v 
katerih ta določa višino finančnih sredstev za občine. Članice in člani občinskega sveta 
ugotavljamo, da Vlada RS in Državni zbor s tako dodeljeno višino finančnih sredstev 
ogrožata smisel in obstoj lokalne samouprave in še dodatno siromašita prebivalke in 
prebivalce občin, ki so zaradi socialne in ekonomske krize že tako zelo prizadeti. Prav 
tako pa državna raven deluje v nasprotju s pravili pravne države, saj že nekaj let določa 
višino povprečnine v nasprotju z Zakonom o financiranju občin. 

2. Občinski svet Občine Gornja Radgona zahteva, da se 54., 55. in 56. člen Zakona o 
izvrševanju proračuna RS za leti 2016 in 2017 spremenijo tako, da se glasijo: 

»54. člen 
Višina povprečnine za leto 2016 znaša 536,00 evra na prebivalca. 
Višina povprečnine za leto 2017 znaša 536,00 evra na prebivalca. 
55. člen 
Se črta. 
56. člen 
V letu 2016 se del sredstev za sofinanciranje investicij občin zagotavlja v višini 4 % 
skupne primerne porabe občin, ob upoštevanju, da 1 % teh sredstev predstavlja 
nadomestilo dela sredstev za sofinanciranje investicij iz leta 2015. 
V letu 2017 se del sredstev za sofinanciranje investicij občin zagotavlja v višini 4 % 
skupne primerne porabe občin. Delež sredstev, ki ga bo občina porabila za namene 
vračila obveznosti po 23. členu ZFO-1 se ne uvršča v načrt razvojnih programov 
državnega proračuna, pri čemer se za pridobitev osnove za sklenitev pogodbe o 
sofinanciranju smiselno uporabijo določbe četrtega in petega odstavka 23. člena ZFO-
1. Sredstva investicijskega transfera se lahko v skladu s 23. in 21. členom ZFO-1 
uporabijo tudi za plačilo tistih stroškov projektov strukturne in kohezijske politike 
Evropske unije, ki so nujno potrebni za izvedbo projekta, vendar jih organ 
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upravljanja ne pripozna kot upravičene stroške. Med te stroške pa sodi tudi 
nepovračljiv davek na dodano vrednost, plačan v zvezi z njimi.« 

 

K tč. 14:   Program dela Občinske uprave vezan na delo Občinskega sveta Občine Gornja 
Radgona v letu 2016 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala dr. Tatjana FULDER, direktorica občinske uprave.  

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora 
in gospodarske javne službe, ki glasi: »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe se je seznanil s sprejetim Programom dela Občinske uprave vezanim na delo 
Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v letu 2016 in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in se z njim seznani, s priporočilom, da se število točk dnevnega reda za posamezne 
seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona praviloma omeji na 10 do največ 12 točk.«  

Mag. Norma BALE je kot predsednica odbora podala mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 
glasi: »Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s sprejetim Programom dela Občinske uprave 
vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v letu 2016 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in se z njim seznani.« 

Peter ŽNIDARIČ je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za kmetijstvo in turizem, ki 
glasi: »Odbor za kmetijstvo in turizem se je seznanil s sprejetim Programom dela Občinske 
uprave vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v letu 2016 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in se z njim seznani.« 

Konrad NIDERL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, obrt in 
podjetništvo, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo se je seznanil s sprejetim 
Programom dela Občinske uprave vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v 
letu 2016 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in se z njim seznani, s priporočilom, da 
se število točk dnevnega reda za posamezne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona 
praviloma omeji na 10 do največ 12 točk.«  

Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve, ki glasi: »Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve se je 
seznanil s Programom dela Občinske uprave vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja 
Radgona v letu 2016 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (20 navzočih, od tega 20 
ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 101: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona se je seznanil s sprejetim Programom dela Občinske 
uprave vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v letu 2016. 
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K tč. 15:    Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta 

K tej točki dnevnega reda so v gradivu priloženi vsi odgovori na vprašanja, pobude in predloge 
članic in članov občinskega sveta, podanih na 8. redni seji Občinskega sveta Občine Gornja 
Radgona 
Župan je seznanil članice in člane občinskega sveta, da je bilo, na predlog članice občinskega 
sveta, ge. Vere Granfol in pobudo člana občinskega sveta, g. Dušana Zagorca – glede sprejema 
stališča občine v primeru odločitve slovenskega sodstva v zadevi Popov, pripravljeno protestno 
pismo predsedniku Vlade Republike Slovenije dr. Miru Cerarju, s katerim podpisane članice in 
člani Občinskega sveta Občine Gornja Radgona in župan Občine Gornja Radgona izražajo 
ogorčenje in protest nad odločitvijo državnega tožilstva v Murski Soboti, ki je umaknilo obtožni 
predlog proti Berislavu Popovu. 
 

K tč. 16:   Informacija o opravljenih aktivnostih župana med dvema sejama 

Župan je pri tej točki omenil reševanje problematike najštevilčnejše družine v občini, ob koncu 
pa se je vsem prisotnim zahvalil za sodelovanje v letu 2015 ter vsem zaželel vse dobro in uspešno 
tudi v letu 2016.  
 
 
S tem je župan končal svoje izvajanje in ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan. Članicam in 
članom občinskega sveta ter ostalim navzočim se je zahvalil za prisotnost in sodelovanje ter ob 
18.58 zaključil 9. redno sejo občinskega sveta. 
 
 
 
ZAPISALA:                                                                                        SEJO VODIL: 
Simona PELCL ŽUPAN OBČINE GORNJA RADGONA 
                                                                                                           Stanislav ROJKO 
 


